



Art: Styrelsemöte 02-2010
Tid: Tisdagen den 16 februari 2010 kl 19:00
Plats: Ålands Elandslag

Beslutande: Jan Lindgrén, ordförande
Tage Wilhelms, vice ordförande
Johan Mansnerus
Kristian Aller
Peter Mattsson

Övriga närvarande: Emil Weyand, verksamhetsledare
Sol-Britt Blomqvist, damsektionen

§1 Mötets öppnande

- *Mötet öppnades kl 1:07*

§2 Val av protokolljusterare

- *I tur att justera står Per Lindblom*

- **Beslut:** *Till protokolljusterare valdes Peter Mattsson, då Per Lindblom inte var närvarande.*

§3 Ordförande informerar

- *Christina Häger kommer inte att driva brandkårmuseet kommande säsong, då hon skilt sig från Stefan.*

- **Beslut:** *Mötet tog informationen till kännedom*



§4 Presentation av verksamhetsberättelse

- VL presenterar verksamhetsberättelsen
- **Beslut:** Mötet godkände verksamhetsberättelsen, som kommer att kompletteras med bilder och bokslut samt revisionsberättelse innan tryck.

§5 Vårmanöver och vårmöte 2010

- Frågor kring vårmanövern, bland annat kostnader för middag och förväntat deltagarantal
- **Beslut:** Kristian Aller tar fram ett förslag och presenterar det på nästa möte.

§6 Verksamhetsledaren informerar

- Förbundet har ett "Porto betalt"-konto på Posten, som förenklar hanteringen av utskicken och minskar kostnader för detta
- Första utskicket har gått ut, i framtiden kommer kurskallelser, medlemsbrev och dylikt skickas även med post
- För att förenkla arbetet med utskicken behövs en skrivare till en kostnad om ca 300 €
- Brandkårer får kostnadsfritt låna områdets utbildningsvagn. Detta innebär i praktiken att ÅBF:s utbildningsvagn är överflödig. **VL:s förslag:** Överbyggnad och inredning tas bort från vagnen, axlarna byts ut och vagnen används framledes av förbundets medlemmar till läger, mässor och öppna hus.
- Ny logotype: Vissa färgproblem med föreslagen färgskala. Förslag på lösningar presenteras, och mötet bör ta ställning till vidareutveckling.



- VL presenterar en prisindikation angående en uppgradering till PBS Composer 4.
- Frågan om huruvida behovet av "kårledningsmöten" finns väcktes.
- VL informerar om den nytilkomna Facebook-gruppen "brandkar.ax"
- **Beslut:** Mötet tog informationen till kännedom.
- VL:s skrivarköp godkändes.
- VL undersöker möjligheter till försäljning och inbyte av utbildningsvagnen till förmån för en ny som lämpar sig bättre för användning inom ramarna för ungdomsverksamhet och liknande.
- Mötet godkände den nya logotypen med kommentaren att det bör finnas en version med text.
- Mötet bestämde att man mot årets slut begär en offert och då beslutar om man vill gå vidare.
- VL går vidare med kårledningsmöten, och planerar ett tillfälle under våren.

§7 Ungdomsledarna informerar

- Hade inte meddelat något tills kallelsen skickades ut.
- **Beslut:** -

§8 Aktuellt om utbildning

- Kurs i släckningsarbete börjar 3 mars
- Kurs i syredelegering går torsdagen den 18 februari. Onsdag den 17 februari är inställd.



- **Beslut:** *Mötet tog informationen till kännedom*

§9 Damsektionen informerar

- *Sol-Britt Blomqvist ställde frågan om hur damsektionen omskrivs i förslaget till ÅBF:s förändrade stadgar.*
- *Sol-Britt Blomqvist informerar att damernas årsmöte hålls samtidigt som ÅBF:s årsmöte.*
- **Beslut:** *Mötet tog informationen till kännedom.*
- *Mötet informerar om att stadgarna tillåter dam- och ungdomsverksamhet inom ramen för ÅBF:s ordinarie verksamhet.*

§10 Övriga ärenden

- *Frågan om första delvård väcktes. Varför har man ännu inte fått till stånd ett avtal om första delvård?*
- *Lennart Johansson önskar att ÅBF engagerar sig i genomförandet av avtalsbrandkårens chefskurs. Ordförande konstaterar att man dessutom bör genomföra enhetschefskurser, då det var lång tid sedan den förra gick.*
- *Kulturdelegationen har beviljat medel för drift av brandkårmuseet. Beslutet bifogas protokollet.*
- *Intresset för museegruppen har varit svalt. Hur intressera folk för arbetet med museet?*
- *Tage Wilhelms ställer frågan om man kan präglä medaljen med ett så kallat "tredimensionellt verktyg" för att få ett mera estetiskt utseende. Extrakostnaden är cirka 110€.*



- **Beslut:** Verksamhetsledaren undersöker resultat av föregående möten, och försöker få till stånd ett möte med representanter från ÅHS, ÅBF och MRV för att lufta frågan ytterligare.
- Verksamhetsledaren lyfter frågan om kurser med Patrik Lindberg, som representant för utbildningsverksamheten.
- Mötet tecknade informationen till kännedom.
- Mötet beslöt att man genom massmedia försöker nå ut till dem som kan ha intresse av att delta i museearbetet. I första skedet försöker Peter Mattsson få till stånd ett reportage i lokaltidningarna.
- Mötet beslöt att gå in för det "tredimensionella verktyget".

§11 Nästa styrelsemöte

- Förslag: Tisdag 9 mars kl 19:00
Plats?
- **Beslut:** Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 9 mars kl 19:00 på ÅEA

§12 Mötets avslutande

- Mötet avslutades kl 20:57

Jan Lindgren
Ordförande

Emil Weyand
Sekreterare

Protokollet justerat den ____/____ 2010

Peter Mattsson
Protokolljusterare